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Protokollsanteckning

Ärende 7: Detaljplan för del av Visättra 1:1 (Centralmarken)

Vi har inget att anmärka på i ärendet i sig. Men vi noterar att den bit av gång och cykelvägen
som nu blir utan detaljplan för att möjliggöra en tillfällig trappa riskerar att sakna en
fungerande lösning i framtiden. När väl trappan behöver byggas är det av yttersta vikt att det
inte blir på bekostnad av just gång och cykelvägen. I en kommun som påstår sig prioritera
dessa låter man andra resesätt få tillfälliga hinder. I det här fallet finns det körfält att använda
och detta kommer vi i Miljöpartiet bevaka i kommande ärenden.
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